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Förslag till hantering vid avveckling av GA1 

 
GA1 har upphört den 15/1, då kommunen tog över den delen av 
vägen. 
I samband med det ska GA1 avvecklas i samfällighetsföreningen.  
 
Detta görs genom att innestående medel (Eget kapital för GA1) 
återbetalas till andelsägarna.  
 
Styrelsen föreslår att detta hanteras enligt följande: 

1. För medlemmar endast i GA 1 så kommer utbetalning att ske.  
2. För de som även är medlemmar i GA2, så sker det genom att 

de innestående medlen kvittas mot årets avgift. 
 
Årets avgift föreslås vara 1 100 kr plus en engångsavgift på 2 
357 kr. Detta kvittas mot innestående medel på 2 357 kr och 
andelsägare. Betalar 1 100 kr som vanligt.  
 

Syftet med kvittningen är att förstärka kassan för GA2 för att möta 
framtida kostnader i form av allt dyrare vägunderhåll    
 


